
Medzi Remišovou a Kiskom to iskrí! Tvrdé
slová o mafii a daňových podvodoch. Sú v tom
obaja až po uši!
- CZ24 News | 12. října 2021

SLOVENSKO: Podpredsedníčka vlády a šéfka strany Za ľudí Veronika Remišová sa nedávno
vyjadrila, že najväčším sklamaním pre ňu bolo, že exprezident Andrej Kiska založil stranu, z
ktorej následne hneď po voľbách odišiel a všetkých členov v tom nechal samých. Povedala
to v piatok v rozhovore pre denník Nový čas v reakcii na Kiskove slová o tom, že Remišová
sa v spore s ministerkou Kolíkovou za žiadnu cenu nechcela vzdať svojej vládnej stoličky.

Kiskov odchod z politickej scény bol pre Veroniku Remišovú podľa jej slov “sklamaním”. Priznala, že
práve osoba Kisku bola jedným z dôvodov, prečo prestúpila z hnutia OĽaNO do strany Za ľudí.

Je všeobecne známe, že v spore medzi Remišovou a ministerkou spravodlivosti Kolíkovou stál
zakladateľ stany Kiska práve na strane Kolíkovej. Podľa Remišovej názorové rozdiely medzi dvoma
ministerkami vznikli vtedy, keď Kiska, v čase keď už nebol v politike a ani v strane, chcel, aby
niektorí jeho blízki ľudia naďalej pôsobili v manažmente strany, hoci mali veľmi slabé pracovné
výsledky.

“To v Smere robia politiku tak, že ľudia z pozadia hovoria, čo sa má robiť, a politici to
vykonávajú. Ja si však myslím, že keď chce niekto robiť politiku a mať zodpovednosť za
stranu, nech sa páči. Ale keď nie, je nekorektné zasahovať do chodu strany,” vyčíta
Kiskovi vicepremiérka.

Remišová sa potom otvorene vyjadrila aj v súvislosti so stále trvajúcimi podozreniami,
ktorým čelí Andrej Kiska. “Nie je pekné, keď generál odíde z boja a potom odkazuje
vojakom, ktorí v tom boji zostali, často doráňaní a dobití, že nebojujú podľa jeho
predstáv. Ja si za každým svojím rozhodnutím stojím, nemusím sa ničoho báť,
žiadne kauzy nemám, nikdy som sa  nestretávala s mafiánmi, nepáchala žiadne
daňové podvody ani korupciu. Môžem sa slobodne rozhodovať v každom jednom
okamihu, hovoriť, čo si myslím, pretože nikto ma za nič nedrží a nikomu nič
nedlhujem. A to je v politike, ale aj v živote veľmi oslobodzujúce. A práve preto
niektorým ľuďom v politike prekážam,” uviedla pre Nový čas.

 

Počas kampaňovania či až potom?

Spor Kisku a Remišovej dnes na Facebooku komentovala poslankyňa Európskeho parlamentu
Monika Beňová zo Smeru-SD. Podotkla, že jej nie je jasné, ktoré “obdobie” mala pritom Veronika
Remišová na mysli. “Či to, keď s pánom Kiskom chodila kampaňovať, zakladali spolu stranu, prebrala
po ňom miesto predsedníčky, chodila sa s ním radiť, alebo to už bolo potom…”

“Tak keď sa ma zasa raz niekto opýta, ako to je so ženami v politike, je to úplne rovnaké ako s mužmi
v politike. Aspoň podľa politickej kariéry pani Remišovej. Ako sa ‘vydaria’ not bad but not good.
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Hlavne sa nezblázniť z vlastnej ‘úžasnosti’.”

Bývalý minister obrany Ľubomír Galko sa zase postavil na stranu podpredsedníčky vlády
Remišovej. “To, akým spôsobom sa Andrej Kiska snaží podrážať v poslednej dobe Veronike Remišovej
nohy svojimi výpadmi v médiách voči nej, a to napriek tomu, že práve on zdupkal po voľbách a
stranu, ktorú založil aj jej predsedníčku (vtedy ešte podpredsedníčku), nechal napospas osudu,
pokladám z jeho strany za podlé a hanebné.”

Galko vyhlásil, že kvituje, že sa Veronika Remišová konečne adekvátne bráni. “Lebo, ako sa hovorí,
na hrubé vrece, hrubá záplata.”


